
PROTOKÓŁ  Nr 65.2017 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 18 grudnia 2017r. 
 

 
Obecni: 

1. Mirosław Sobczak                     -  Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska                   -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Robert Pacuszka                        -  Członek Komisji  
4. Katarzyna Sadurska                  -  Członek Komisji 
5. Waldemar Sitek                         -  Członek Komisji 
6. Włodzimierz Malinowski           - Członek Komisji  

 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu; 
2. Pisma korespondencyjne – zapoznanie się;  
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 
4. Przygotowanie Sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej za rok 2017.  
 
Ad1.  
Protokół Nr 64.2017 z dnia 6 grudnia został odczytany i przyjęty. 
 
Ad 2. 
Do Komisji Rewizyjnej wpłynęły następujące pisma korespondencyjne: 
 

1. Petycja wystosowana w dniu 6 grudnia 2017r. przez mieszkańca m. 
Franciszków do Burmistrza Tłuszcza Pawła Bednarczyka oraz 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Tłuszczu Krzysztofa Gajcy w 
sprawie przedłużenia drogi asfaltowej wraz z odwodnieniem w 
miejscowości Franciszków, od cmentarza do numeru 97A – załącznik nr 1 
do protokołu. 

Radny Mirosław Sobczak w nawiązaniu do otrzymanego pisma poinformował, 
że  nie zostały wydatkowane wszystkie środki finansowe zabezpieczone na 
bieżące utrzymanie dróg w tym roku, więc kwota ta zostanie w 2018 roku 
przeznaczona na udrażnianie rowów i wykonanie odwodnienia. Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej dodał, iż podjął już rozmowy na temat asfaltowania tej 
drogi z Burmistrzem Pawłem Bednarczykiem, i niestety bez pozyskania 
środków zewnętrznych na ten cel nie będzie możliwości wykonania nakładki 
asfaltowej tylko ze środków gminnych.  
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2. Zaproszenie na XIII Ogólnopolski Halowy Turniej Piłki Nożnej Radnych 
Samorządów Sejmików, Miast, Gmin i Powiatów o Puchar Wojewody 
Lubuskiego – załącznik nr 2 do protokołu – zapoznano się. 
 

3. Podczas posiedzenie komisji odczytano treść pisma z dnia 27 listopada 
2017r. wystosowanego przez Wicemarszałka Sejmu Rzeczypospolitej  
Polskiej Stanisława Tyszka odnośnie projektu ustawy przewidującego 
daleko idące zmiany w Kodeksie wyborczym w zakresie organizacji 
wyborów samorządowych – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

4. Oczytano pismo wystosowane przez mieszkańców Sołectwa Dzięcioły 
zamieszkałych przy ulicach: Szafirowa, Irysowa, Jodłowa z dnia 6 
grudnia 2017r.  skierowane do Burmistrza Tłuszcza oraz do wiadomości 
Radnych Gminy i Radnych Powiatowych odnośnie udzielenia pomocy i 
podjęcia zdecydowanych działań w sprawie odwodnienia w/w ulic – 
załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. 

 
Pani Urszula Pankowska przybliżyła po krótce problem z jakim borykają się 
mieszkańcy wspomnianych ulic. Temat ten był również poruszony na ostatniej 
Sesji Rady Miejskiej.  Studzienki o których mowa zostały wykonane pięć lat 
temu , niestety bez możliwości odpływu, wykonano również rów na głębokości 
35cm na rurze gazowej. Nie wszyscy właściciele godzą się na wykonanie rowu 
na gruntach prywatnych, i nie ma możliwości, aby w takiej sytuacji rów 
odwadniający powstał. 
 
 

5. Pisma o znakach WU.6724.2.12.2017.MŚ, WU.6724.2.13.2017.MŚ, 
WU.6724.2.14.2017.MŚ, WU.6724.2.15.2017.MŚ (załączniki nr 5, 6, 7, 
8) przygotowane przez Panią Martę Świderską w imieniu Burmistrza 
Tłuszcza będące odpowiedziami na złożone wnioski przez mieszkańców 
w sprawie zmiany przeznaczenia w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego  działek. 

 
W związku z powyższą korespondencją Rewizyjna zapraszana na posiedzenie 9 
stycznia 2018r. Panią Martę Świderską w celu przybliżenia szczegółowych 
informacji na ten. 
 

6. Pismo z dnia 8.12.2017r. wystosowane przez Społeczny Komitet Budowy 
ul. Zasobnej w Chrzęsnem  do Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Tłuszczu przybliżające relacje z zebrania wiejskiego i zajętego przez 
obecnych na nim mieszkańców stanowiska w sprawie wniosków 
złożonych przez radnego Stanisława Kielaka do budżetu na 2018rok – 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Zapoznano  się z treścią pism. 
 
Ad3. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 9 stycznia 2018r. godzina 
14.30.   
 
Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                            
 
           Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Mirosław Sobczak 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.  
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Dokument utworzyła : Karolina Gajcy 
Dnia 2 stycznia 2018 r.  
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